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REFERATSAKER 

 

55.   LK-møte nr. 5 oktobermøtene 
 
Referatet er publisert på NSFs webside.  
 

56.    Høstmøtet 

 
Referatet er publisert på NSFs webside.  
 
 

RAPPORTERING 
 

57.    Rapportering fra virksomheten 

 
Sportslig/Landslagene, v/Vidar Løfshus 
Vidars handlingsplan og rapport var sendt ut og gått gjennom. Spørsmål om 

handlingsplanen godt nok viste de endringene som faktisk gjennomføres.  

Bør våre fire verdier gjennomgås og vurderes opp mot dagen situasjon 

Petter Olbergs pressekonferanse ble godt mottatt. 
 
Markedsarbeidet v/Espen Bjervig 

 Telenor, diskusjon 

 AB, diskusjon 

 Status alle sponsorer 

Espen legger frem en handlingsplan og øk og konsekvenser ved frafall av større inntekter 

til neste LK møte. 

Team Veidekke, første året etter at SPB1 gikk inn, ble enkelt lag kompensert for første år 

av frafall av lokale SPB1 avtaler. LK understreker at dette er en overgangs ordning som 

kun gjelder første året. 
 
 
 

 58.    Økonomirapport. 
 
Månedsrapport pr. oktober fremlegges, v/ Asgeir Moberg 
Økonomirapport ble tatt til etteretning. 
 
 
 

INFORMASJON 
 

59.      Administrasjon 

 
Muntlig info v/Espen Bjervig 
LK utfordrer Vidar og Espen om vi er effektivt organisert. Ber Vidar og Espen vurdere og 

evet legge frem forslag til organisering tilneste LK møte. 
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DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 

60.  Fordeling av oppfølgingsområder i LK 
 
Torbjørn Skogstad la fram et forslag til oppfølgingsområder.  
 
Torbjørn Skogstad   Toppidrett + div    

Sindre Bergan    Arrangement 

Marthe Kobbersletten Jensen  Ung i sporet 

Kari Mørkved Sylten   Utdanning og integrering 

Nils Kristian Nakstad   Omdømme 

Sissel Sveen Frogner   Anlegg 
 
VEDTAK:  
Ovennevnte vedtatt.  
 
 

61.  Representasjon sesongen 2016-2017 

 
 Torbjørn Skogstad la fram et forslag til representasjonsoppgaver.  
 

VEDTAK: 
Fordeling av representasjon ble vedtatt, oversikt over fordelingen blir oversendt i 
eget dokument. 
 

 

 

62.  LKs rolle i NSF 

Torbjørn Skogstad innledet til diskusjon, på bakgrunn av de runder som har vært i høst.  

Besluttet at dette må tas i ett eget møte med representanter fra administrasjonen. 

 

 

63. Telenor-avtalen 

 

Diskusjon om hvordan LK skal forholde seg til denne avtalen.  

Innledning v/Torbjørn Skogstad.  

LK, HK og KK fremmer saken for Generalsekretær og anmoder om ny styresak ang 

Telenors eksklusivitet. 

 

 

64. Status i Therese Johaug-saken 

Informasjon ved Torbjørn Skogstad.  

Saksgang fra påtale til eventuell dom ble gjennomgått. 

 

 

65. TD-oppnevnelser 2016-2017 
  
Terminlistens Hovedpunkter er gjengitt nedenfor.  
Forslag til oppnevnelse av TD-er er utarbeidet administrativt etter beste skjønn og med de 
muligheter som foreligger.  
Erfaringsmessig vil det komme noen forfall utover i sesongen, og det må oppnevnes nye.  
TD-er i hovedrennne forutsettes å ha relevant utdanning og «FIS-status».  
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VEDTAK:  
Det oppsatte forslag på TD-er, i henhold til Terminlistens Hovedpunkter, godkjennes.  
 
LK Tar administrasjonens forslag til etteretning 
 

  

EVENTUELT 
 

66.  Eventuelt   

 

Omdømmeprosjekt: 

 

Espen Graff gikk gjennom omdømmeprosjektet Zynk har presentert for administrasjonen, 

kommunikasjons avdelingen, LK formann og Skipresident. 

 

Graff utfordret LK om langrenn selv klarer å snu omdømmet, eller om vi må løfte dette og 

be om ekstern hjelp. 

LK ber Graff, Gro Eide og Espen Bjervig ta dette videre og fremlegger ett konkret tilbud 

og prosess som presenteres neste LK møte. 

 

Nytt LK møte 08.12.2016 klokken 1600, Ullevål 

 


